
APROVATS ELS ESTATUTS DEL 
PATRONAT D'ESPORTS 

Les entitats esportivas del 
municipi van aprovar, el passat 
dia 16 de novembre, els esta-
tuís del Patronat Esportiu que 
des del mes d ' octubre passat 
ja estaven publicats. Efectiva-
ment, les 9 entitats estricta-
ment esportives del nostre mu-
nicipi que, segons fonts de 
r A jun tament s' han adherit 
al projecte (Penya Blanc-Blava, 
C,F. La Roca, C.F. La Torreta, 
C. Petanca La Roca, C.P.La 
Torreta, U.E. La Roca, B.M. 
La Roca, A.S. Caçadors i A.S. 
Casino La Roca) van aprovar, 
després de modif icats un pareil 
d ' aspectes de I ' estatut original 
ei que ha de ser el reglament 
de funcionament del Patronat 
d ' Esports que 1' A juntament , 
junt amb el de Cultura, té 
proposât crear. 

ACORD GENERAL 

Preguntat sobre el tema, 
en Pere Galindo, regidor d ' E s -
ports de r A juntament afirma 
que "el reaiment bo ivesperan-
çador és que totes les entitats 
han estât d ' acord; tan sols 
hem hagut d ' introduir una o 
dues reformes d ' algun article 
dels estatuts originals". 

El mateix Pere és força 
optimista quan diu que "el 
Patronat serà una entitat sobre 
les entitats esportives de La Ro-
ca. El que vull dir és que el que 
mai hauria de passar és que 
cada entitat vingués tan sols 
per aprofitar-se de forma e-
goista i a escombrar cap a 
casa. Jo crec sincerament que 
en eis contactes i reunions que 
hem tingut, les entitats ho han 
vist aixi. Hem d' aconseguir 
una unió, en bé de I' ESPORT 
ROQUEROL, i no pensar no-
més que venim en representa-
ció de r entitat de cada ú, 
sino fer-nos costat per portar 
r esport del pöble pel millor 
cami". 

UN PATRONAT "PER SEM-
PRE" 

El Patronat esportiu que 
properament ha d ' entrar en 
funcionament ha estât encarat 
de manera que serveixi per pos-

teriors mandats que hi puguin 
haver a T A juntament , que eis 
sstatuts siguin per sempre. "Per 
això -tal com segueix dient en 
Pere- se' Is ha volgut donar 
un sentit el màxim general 
possible, deixant total ment la 
politica de costat, per a que pu-
guin durar força temps, dones 
és el que pretén, en última 
instància, amb la seva creació" 
En aquest sentit s ' han dispo-
sât els organs de govern del Pa-
tronat (Junta, Conseil de Ge-
rència, ...), formats pels repré-
sentants de les entitats ' en la 
seva majoria. 

E LS PRESSUPOSTOS, EL 
PRIMER 

Una prova irrefutable de 
que el projecte és ja en pie fun-
cionament és el fet que I ' A-
juntament ja ha procedit a la 
recollida dels estatuts de totes 
les entitats, per a crear-ne una 
idea sobre la polí t ica econòmi-
ca i de subvencions del Patro-
nat. Aquests pressupostos, se-
gons ha pogut saber "ROQUE-
ROLS" , s 'han de passar aviat 
a Hisenda municipal, per a que 
aquesta reaiitzi un barem segons 
cregui convenient. Després de 
vacances, quan Hisenda s' hagi 
déf in i t sobre la qüestió, el Pa-
tronat -que per aleshores s' es-
pera estigui ja en-efectiu funcio-
nament- donará a conèixer les 
linees, almenys en termes gene-
rals, sobre les subvencions a les 
nostres entitats. "ROQUE-
RO LS" ha pogut saber els es-
mentats pressupostos d ' algu-
nes de les entitats (en els seus 
totals); el B.M. La Roca és el 
más elevai, amb 2 mil ions 
300 mil pessetes; el segueixen 
eis equips de fú tbo l de La Ro-
ca (1 mi l ió 150 mil) i la Penya 
(942 mil). Pel que fa a la 
Unió Esportiva, ent i tat de re-
cent creació al nostre pöble, 
presenta un pressupost de 648 
mil pessetes. El Club Petanca 
La Roca puja a les 196.000 
ptes. Un total en definit iva de 
6 mil ions aproximadament el 
que puja els pressupostos pre-
sentáis per les entitats, éssent 
el Patronat el que decideixi, 
en úl t ima instància, el que és 

just bjbvencionar. En aquest 
sentit, el. Patronat va demanar 
a les entitats una valoració del 
que creguessin just que el Pa-
t ronat els subvencionés, i les 
respostes foren diverses; mentre 
el B.M. La Roca va optar per 
expressar la seva conÌFormitat 
amb la decisió que prengués 
el propi Patronat, el C.F. La 
Roca va presentar una valora-
ció real del que estimava com 
a "subvencionable". Alguna en-
t i tat , per contra, considera sub-
venció quasi el total de lo pres-
su postât. 

L ' ESPORT üASE, LA CLAU 

De totes maneres, el Pa-
t ronat disposará, com és logic 
d ' un patr imoni propi per 
portar a terme les activitats 
que es decideixin, dones no cal 
dir que el foment de T esport 
no es l imita a una simple 
func ió de subvencionament, si-
nó també de desenvolupament 
d 'ac t iv i ta ts esportives. 

El regidor d ' esports té 
especial interés en recalcar que 
el punt de mira de màxima 
importància està enfocat al fo-
ment de I ' esport de base. 
"Per això, les entitats que tin-
guin equips-base (benjamins, 
alevins, infantils, etc.) han de 
ser les que rebin més subven-
cions; aquesta és la política 
que segueix el Patronat de Car-
dedeu, i que creiem és 1' encer-
tada. Per exemple, et que no 
es pot fer és abocar-sô en aju-
des a equips Amateurs, per e-
xempte, o a 1'equip de veterans 
que té, per exemple, la Unió 
Esportiva (futbol-sala)" 

La Junta del Patronat, 
encara que manquen ul t imar 
alguns noms propis, estarà for-
mada pel President (T alcalde, 
Joan Pujol), el vicepresident 
(el regidor d ' esports. Pere 
Galindo), el secretari (Joan Te-
nes), el tresorer (Josep Bar-
trés) i els vocals, en total 9, 
i que serán els représentants 
de les entitats. A part de la 
Junta Rectora, es farà un Con-
seil de Gerència, que el forma-
ran el President, el Vice-presi-
dent, el secretari, el tresorer i 

(segueix a la pàgina següent) 
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